

Reflexe

- | | | | |
|-----|---|-----|--|
| 365 | Das fetale Nasenbein im ersten Trimenon – gezielte Beurteilung mittels 3D-Sonographie | 365 | The fetal nasal bone in the first trimester – Precise assessment using 3D Sonography |
| 366 | Rezension | 366 | Review |
| 368 | 40 Jahre Real-time-Ultraschall-Schnittbild-Diagnostik | 368 | 40 years of real-time ultrasound diagnostics |

Editorial

- 377 Risikokalkulation fetaler Chromosomenstörungen im I. Trimenon
E. Merz

Editorial

- 377 Risk Calculation of Fetal Chromosomal Defects in the First Trimester
E. Merz

Originalarbeiten

- 379 Proximaler fokaler Femurdefekt – Eine seltene Differenzialdiagnose der kongenitalen Hüft-dysplasie
R. Kayser, K. Mahlfeld, H. Grasshoff, H. R. Merk
- 385 Die sonomorphologische Topographie des weiblichen Beckens
J. Einkenkel, U.-D. Braumann, D. Baier, J.-P. Kuska, L.-C. Horn, M. Höckel
- 399 Vergleich von Malignitätskriterien in B-Scan- und Farbduplexsonographie mit dem histologischen Erscheinungsbild am Beispiel des experimentell induzierten Plattenepithelkarzinoms
P. Jecker, J. Brieger, S. Döring
- 406 Die Containmentdiagnostik beim M. Perthes – Ein Vergleich von Ultraschall und Magnetresonanztomographie
M. H. F. Stücker, J. Buthmann, A. L. Meiss
- 411 Interventionelle Methoden in der Mammadiagnostik – Ein neues Mamma-Vakuumbiopsiesystem im täglichen klinischen Einsatz
R. Schulz-Wendtland, E. Wenkel, K. Imhoff, M. Bani, K. Bock, F. Degenhardt, W. Bautz

Original Articles

- 379 Proximal Focal Femoral Deficiency – A Rare Entity in the Sonographic Differential Diagnosis of Developmental Dysplasia of the Hip
R. Kayser, K. Mahlfeld, H. Grasshoff, H. R. Merk
- 385 Topographical Anatomy of the Female Pelvis in Ultrasound
J. Einkenkel, U.-D. Braumann, D. Baier, J.-P. Kuska, L.-C. Horn, M. Höckel
- 399 The Sonographic Detection of Experimentally Induced Squamous Cell Carcinoma Compared with the Histological Image
P. Jecker, J. Brieger, S. Döring
- 406 Evaluation of Hip Containment in Legg-Calvé-Perthes Disease: A Comparison of Ultrasound and Magnetic Resonance Imaging
M. H. F. Stücker, J. Buthmann, A. L. Meiss
- 411 Interventional Methods in Diagnostics of the Breast – A New Vacuum Biopsy System for the Breast in Routine Clinical Practice
R. Schulz-Wendtland, E. Wenkel, K. Imhoff, M. Bani, K. Bock, F. Degenhardt, W. Bautz